
Zápisnica č. 1
zo stretnutia VMČ 2 Trnava - západ

Dátum: 17.1.2023

Miesto konania: jedáleň v budove školy na Mozartovej 10 v Trnava

Prítomní členovia VMČ: RNDr. Gabriela Cabanová, Ing. Andrej Farkaš, Mgr. Ivan Kopčík,
Mgr. Matej Lančarič, Ing. Marián Schwarz a Mgr. Martin Uhlík

Prítomní občania: Ing. Dušan Rafaj, Ladislav Bařina, Zuzana Neštická, Peter Markovič a
Mgr. Ján Kucman

Priebeh rokovania:

Úvodné slovo si zobral Andrej Farkaš, privítal všetkých prítomných a vysvetlil, že nakoľko sa
jedná o prvé zasadnutie VMČ, je potrebné zvoliť predsedu a podpredsedu VMČ. Následne
prejavil svoj záujem kandidovať na predsedu, čo VMČ jednomyseľne odhlasovalo.
Kandidovať na pozíciu podpredsedu sa rozhodol Ivan Kopčík, čo bolo taktiež VMČ
jednomyseľne prijaté.

Následne bol schválený program stretnutia VMČ:

● Predstavenie sa zvolených poslancov
● Prezentácia rozpracovaných projektov v tejto mestskej časti, prípadne projektov

dotýkajúcich sa jej.
● Diskusia o termínoch VMČ a nápadoch na zvýšenie atraktivity VMČ
● Rôzne – priestor pre pripomienky a otázky od prítomných občanov.

Každý z poslancov pár slovami predstavil seba a svoje priority. Následne Andrej Farkaš
odprezentoval sumár rozpracovaných projektov v tejto mestskej časti, prípadne projektov
dotýkajúcich sa jej. Všetky projekty krátko popísal a ujasnil v akom stave sa nachádzajú.
Menovite sa jednalo o tieto projekty:

● Umiestnenie lávky na Hornom rybníku v lokalite Kamenný mlyn – kruhové mólo
● Kamenný mlyn – vyhliadková veža
● Okružná križovatka J. Bottu a Študentská
● Miestna komunikácia na ul. Botanickej a Ovocnej
● Prepojovacia komunikácia J.G.Tajovského
● Cyklotrasa úsek na Uliciach J. Bottu a Š. Moyzesa
● Dopravné prepojenie I/61, II/504 a MK Rekreačná
● Humanizácia vnútrobloku Čajkovského
● Cyklotrasa v Beethovenovom parku



● Obnova Parku Janka Kráľa
● Rekonštrukcia domu smútku T. Vansovej
● Rekonštrukcia budovy správy cintorínov
● MŠ K. Mahra – rekonštrukcia areálu, PD
● ZŠ s MŠ A. Kubinu – rekonštrukcia areálu, PD
● PUMPTRACK – Ludvika van Beethovena
● ZŠ s MŠ K. Mahra – rekonštrukcia areálu ZŠ, PD
● Obchvat časť Suchovská – Trstínska DÚR
● Cintorín na Kamennej ceste – parkovisko

Pri niektorých projektoch Matej Lančarič a Martin Uhlík uviedli aj historický kontext. Z
diskusie vzišli tieto otázky:

● Pána Rafaja by zaujímalo, či pri projekte kruhové móla v Kamennom mlyne bol
posudzovaný aj vplyv na životné prostredie, ak áno ako a kým? (Požiadavka 1.1)

● Pán Bařina upozornil na chodník v okolí pumptracku, ktorý by si zaslúžil nový povrch.
VMČ sa na zhodlo na potrebe výmeny povrchov v celej dĺžke chodníku od Zelenej
ulice až po Park J. Kráľa. V niektorých úsekoch už bol povrch zrekonštruovaný. VMČ
žiada zaradenie rekonštrukcie tohto chodníka do plánu rekonštrukcií chodníkov.
(Požiadavka 1.2)

● V rámci diskusie o projekte parkoviska pri cintoríne na Kamennej ceste pán Rafaj
upozornil na ilegálne prechádzanie železničných koľají pri pumptracku. Dá sa
predpokladať, že tu budú parkovať aj jeho návštevníci. Má mesto v pláne nejakým
spôsobom zlegalizovať tento prechod? Alebo sa bude nejakým spôsobom snažiť
motivovať ľudí aby využívali legálne priecestie na T. Vansovej? (Požiadavka 1.3)

VMČ si následne dohodlo, že bude stretávať vždy v pondelok pred zasadnutím Mestskej
rady, t.j. 8 dní pred zasadnutím Mestského zastupiteľstva. V tomto čase sú už známe aj
materiály na Mestské zastupiteľstvo. Vznikne tak priestor na diskusiu občanov a ich
volených zástupcov.

V rámci diskusie sa preberali aj nápady ako zvýšiť atraktivitu VMČ. Ivan Kopčík navrhol
striedať lokality VMČ (Mozartova, A. Kubina, Kamenný mlyn prípadne ďalšie), vždy
propagovať termín v danej lokalite a skúsiť sa tak viac priblížiť ľuďom aj z inej lokality
mestskej časti Trnava - západ, nakoľko drvivá väčšina občanov chodiacich na VMČ
pochádza práve z okolia Mozartovej. Návrh sa stretol so všeobecným súhlasom.

Pán Rafaj podotkol, že by ocenil, ak by sa zasadnutí aj z času na čas zúčastnil niekto z
vedenia mesta – primátor, prípadne niektorý z jeho zástupcov. Taktiež navrhol, aby aspoň na
začiatku volebného obdobia pribudli na informačné tabule fotky poslancov z danej mestskej
časti s kontaktmi – rovnako ako je tomu na stránke mesta a celkovo sa dbalo na silnejšiu
propagáciu VMČ cez informačné tabule. Na základe vyššie spomenutého žiadame, aby boli
do všetkých mestských častí pripravené a distribuované informačné materiály s fotkami
poslancov, ich kontaktmi a základnými informáciami o fungovaní VMČ (Požiadavka 1.4).



V závere stretnutia sa otvorila voľná diskusia, z ktorej vzišli tieto otázky / pripomienky:

● Na detskom ihrisku na Beethovenovej ulici zmizla pri veľkej šmykľavke lampa.
Momentálne je miesto pôvodnej lampy zakryté krytom zo starej lampy. VMČ žiada
znovu osadiť pôvodnú lampu - viď. fotka v prílohe. (Požiadavka 1.5)

● V zápisnici z 12.4.2022 sme požadovali doplnenie tienenia na šmykľavky na ihriská
Beethovenova a G. Dusíka. Doplnenie tienenia na Beethovenovej ulici bolo
prisľúbené a na G. Dusíka malo prebehnúť overenie u zhotoviteľa, keďže ihrisko bolo
ešte  v záručnej lehote. VMČ by sa rado informovalo o aktuálnom stave a znovu
žiada o doplnenie tienenia na spomenuté ihriská. (Požiadavka 1.6)

● Na základe pripomienky od pána Rafaja VMČ požaduje, aby bol areál kúpaliska v
Kamennom mlyne celoročne sprístupnený verejnosti v maximálnej možnej miere.
(Požiadavka 1.7)

● Na OÚRaK je požiadavka o upokojenie dopravy v lokalite IBV Za traťou. VMČ žiada
o prednostné zrealizovanie prvkov upokojenia dopravy v tejto lokalite, nakoľko ich
vníma ako veľmi potrebné. (Požiadavka 1.8)

● VMČ žiada o inštaláciu spomaľovacích vankúšov pred prechody pre chodcov na ulici
Mozartova a to na jednosmernej ceste od COOP Jednota po bytový dom Mozartova
9.  V prípade potreby sa môže MsÚ obrátiť na Andreja Farkaš, Mateja Lančariča,
Dušana Rafaja a Juraja Svrčeka, ktorí radi poukážu na problémové úseky danej
lokality. (Požiadavka 1.9)



Prílohy
Obrázok k požiadavke 1.5


